



B3206-6616 11/20/2024 11:19 AM Received by California Secretary of State



-FILED-

Date Filed: 11/20/2024

Page 1 of 3

Certificat d'attestation

Loi sur la publicité légale des entreprises (RLRQ, chapitre P-44.1)

J'atteste que l'entreprise portant le nom

MACHINERIE A.M. INC.

et sa ou ses versions

A.M. MACHINERY INC.

- est immatriculée au registre des entreprises depuis le 24 mars 1995.
- n'est pas en défaut de déposer une déclaration de mise à jour annuelle.
- n'est pas en défaut de se conformer à une demande qui lui a été faite en vertu de l'article 73.
- n'a pas transmis au Registraire une déclaration, un avis ou un jugement indiquant qu'elle est en voie de liquidation ou de dissolution.
- n'est pas radiée au registre des entreprises

Numéro de certification : 556843987

Le numéro de certification ci-dessus vous permet de consulter ce document certifié à l'aide du service en ligne Vérifier un numéro de certification du Registraire des entreprises pour une période de 90 jours suivant sa délivrance.

Fait le 6 novembre 2024 pour le numéro d'entreprise du Québec 1144130888.


Registraire des entreprises



Certification

Act respecting the legal publicity of enterprises (RLRQ, chapter P-44.1)

I hereby confirm that the business known as:

MACHINERIE A.M. INC.

as well as

A.M. MACHINERY INC.

- is registered with the enterprise register since March 24, 1995;
- has not failed to file its annual updating declaration;
- has not failed to comply with any request made under section 73;
- did not provide the Registrar with any statement, notice, or ruling confirming that it is about to be liquidated, wound-up, or dissolved;
- has not been delisted from the enterprise register.

Certification number : 556843987

The certification number provided above allows you to consult this certified document by means of our "Verify a certification number" online service within the ninety (90) days of its issuance.

Made on November 6, 2024 with respect to
Québec enterprise number 1144130888.

Registrar
of enterprises

Québec

Registrar of enterprises

Services Québec

The above is a true and verbatim translation of the original document


ALEXANDRE HEBERT (ll.b., ll.n.), civil attorney and translator
Counsel code: AH 5033
Bar code: 198804-2